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Jednym z głównych celów Powiatowego Zespołu Nr 4 Szkół
Ekonomiczno - Gastronomicznych w oświęcimiu jest do-
bra współpraca z pracodawcami. Szkoła jesi świadóma, że
kształci ilrzv-szlych fachowców. którzy oprócz wiedzy ogó|-
neiposi1dają umiejętności zdobyte na zajęciach prakfycz-
nych w zakładzie pracy oraz w szkolnych pracowniach.. -,,Dlatego też |dadzięmy nacisk na ronvój i pod-
niesienię poziomu ksŹałcenia zgodnie z postępem tech-
nicznym oraz oczekiwaniami pracodawców. Ponadto mamy
stĄ kontakt z opi ekunami uczniów r ea|izaj ący ch pr aL<Ę czna
naukę zawodu w formie praktyk zawodowych.'' - mówii
Teresa Frączek kięrownik szkolenia praktycznego w
PZNT4SEG.

Jak co roku odbyło się spotkanie przedstawicieli
dyrekcji z ponad dwudziestoosobową grupą pracodawców
uczniów naszej szkoĘ. Uczestnicz-yli w nim także pani
Barbara Goleniec, reprezentująca oświęcimskie rzemiosło
oraz przedstawiciel ochotniczego Hufca Pracy w oświęcimiu
panHenryk Simiński.

Celem spotkania z pracodawcami było przede
wszystkim przekazarie informacji o reformie kształcęnia
zawodowego, która wejdzie do szkół ponadgimnazj a|nych z
dniem 1 lrrześnia 2012 roku W nt.iązku zę zmianami' jakie nas
czeĘąw nastęnym roku szkolrr1m, prezentację na ten temat
przedstawiła. dyrektor szkoĘ. omówiono również bieżące
sprawy związanę zkształc ęni em pracownikółłmłodocianych.
Podczas dyskusji głos zabra|a pani Barbdia-Goleniec, która
jest jednym z najdfuż'ej współpracujących ze szkołą
pracodawców przygotowujących uczniów szkoĘ do pracy w
zawodzięĘzjer.

Zdaniem pani Goleniec dubym atutem szkoĘ jest
otwartość na wspóĘrac ę z pracodawcami:,'Szkoła nabięiaco
informuj9 nas, pracodawców, zarówno o postępach * nu.,ó.,
jak ńwnież o kłopotach wychowawczych, które staramy się
wspólnie na bieząco rozwięywać. Pracodawcę w tej sźkole
traktuj e się jak równorzędnego partnera''.

opracowała Teresa Frączek


